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让我们协助:     

联系我们

通过贵行的出口解决
方案，我们帮助您进

入中国市场。
我们帮助您与中国进口商建立联系，消除出口流程中的麻烦。
标准银行，可以的!

在标准银行，我们了解您从中国进口时可能遇到的挑战. 在我们值得信赖的中国进口合作伙伴的协助
下，我们可以帮助您应对任何可能的风险。以确保端到端的无缝跨境贸易。

我们与全球最大的银行中国工商银行（ICBC）的合作关系为我们在中非贸易方面提供了无与伦比的竞
争优势。凭借中国工商银行的金融和全球影响力以及标准银行在非洲深厚的专业知识和传统，我们能
够帮助您抓住非洲和中国经济的增长机会。

标准银行的中非贸易解决方案 (ACTS) 为您提供全程协助，满足跨境贸易要求。
 

获得贸易融资 便利支付和收款，降低
跨境支付风险

采购并验证商品质量
 

在装运前、装运期间和装运后获得支持

请联系我们，了解有关我们如何帮助您满足进口需求的更多信息。

通过我们的网站向我们发送询问。

或者，给我们发送电子邮件，我们会回复您 [插入电子邮件地址]

或者，与您的客户关经理联系以了解更多信息并了解我们其他令人兴奋的贸易产品。

连接到中国合适的供应商



At Stanbic Bank, we understand what challenges you may encounter when importing from China. We can help 
you navigate any possible risk with the assistance of our trusted Import Partner in China to ensure seamless 
cross-border trading, end to end. 

Our partnership with the world’s largest bank, Industrial and Commercial Bank of China (ICBC), gives us unrivalled 

Bank’s deep expertise and heritage in Africa, we are able to link you to growth-opportunities in the African and 
Chinese economies. 

Stanbic Bank’s Africa-China Trade Solutions (ACTS) offers you assistance with cross-border trade requirements  

 LET US HELP YOU 

Contact us 

Get in touch for more information on how we can assist with your Import needs.

Send us an enquiry via our website www.stanbicbank.com.gh

Alternatively, speak to your Relationship Manager 
offerings. 

Connect to the right suppliers in China Source and validate the quality of goods

AFRICA-CHINA 
TRADE MADE 

SIMPLE WITH 
STANBIC BANK

Facilitate payments and collections to 
mitigate the risk of cross-border payments

Receive support pre-shipment, during shipment & post-shipment
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We help connect you to Chinese importers and take the headache 
out of the export process

Or, send us an email to customercare@stanbic.com.gh and we’ll get back to you

Stanbic



联系我们

让我们协助:     

 This email, its attachments and any rights attaching hereto are, unless the context clearly indicates otherwise, the 

.

Should you not be the addressee and receive this email by mistake, kindly notify the sender and delete it immediately. Do not disclose or use the email in any manner whatsoever.

Views and opinions expressed in this email are those of the sender unless clearly stated as those of the Group.

The Group accepts no liability whatsoever for any loss or damages howsoever incurred or suffered as a result of or arising from the use of this email or its attachments. The Group 

does not warrant the integrity of this email nor does it warrant that it is free of errors, viruses, interception or interference.

The Group expressly excludes and contracts out of sections 11, 12 and 13 of the Electronic Communications and Transactions Act 25 of 2002 in so far as it provides for and relates 

to electronic contracting, and no data message or electronic communication from the Group will be recognised under any circumstances as having any legal contractual status in 

terms of the aforementioned provisions, unless the Group expressly states so.

the legitimacy of this email or other emails you receive claiming to be from Standard Bank, please forward them to phishing@standardbank.co.za

For more information about Standard Bank Group Limited see www.standardbank.com

Should you wish to unsubscribe, please send an email to: Unsubscribe@standardbank.co.za

我们通过我们的出口
解决方案，帮助您进

入中国市场。
我们帮助您与中国进口商建立联系，消除出口流程中的麻烦。
标准银行，可以的!

在标准银行，我们了解您向中国出口时可能遇到的挑战。因此，我们开发了首个解决方案来帮助您应
对复杂的出口流程，并确保您的业务成功扩展到中国出口市场。

标准银行的中非贸易解决方案 (ACTS) 为您提供出口流程每一步的帮助。

我们与全球最大的银行中国工商银行（ICBC）的合作关系为我们在非中贸易方面提供了无与伦比的竞
争优势。通过广泛的现有客户网络以及标准银行在非洲深厚的专业知识和传统，受益于中国的市场准
入。  

请联系我们，了解更多关于我们如何帮助您实现出口目标和/或需求的信息

通过我们的网站向我们发送询问

或者，向我们发送电子邮件 [插入国家/地区联系邮件]，我们会回复您。

或者，与您的客户经理联系以了解更多信息并了解我们其他令人兴奋的贸易产品。

 

保险和物流解决方案
使您能够在工行电子商务平台以及
其他电子商务和网络营销平台上注
册您的产品

提供贸易融资，使您能够扩
大业务

通过接触讲普通话的工作人员
来协助克服语言障碍
 

提供人民币货币访问以
减少多种货币兑换

应对监管环境的指南

信用证和保函
 

将您与信誉良好的中国
进口商联系起来

腰果 – 加工和未加工 木薯 – 木薯片/粉/生
木薯

大豆 – 加工和未加
工

芝麻

园艺 – 菠萝、芒果 红薯 可可——巧克力、
粉末、黄油

乳木果、黄油、油

我们将中国企业与加纳出口商联系起来。让我们协助您寻找加纳企业。



Contact us 

Get in touch for more information on how we can assist with your Export ambitions and/or needs.

Send us an enquiry via our website www.stanbicbank.com.gh

Or, send us an email to customercare@stanbic.com.gh and we’ll get back to you

Alternatively, speak to your Relationship Manager 
offerings. 

LET US ASSIST WITH:     

At Stanbic Bank, we understand what challenges you may encounter when exporting to China. That’s why we 

successful expansion of your business into the Chinese export market.

Stanbic Bank’s Africa-China Trade Solutions (ACTS) offers you assistance with the export process every step  
of the way. 

Our partnership with the world’s largest bank, the Industrial and Commercial Bank of China (ICBC), gives us 

extensive, existing network of customers as well as Stanbic Bank’s deep expertise and heritage in Africa. 

Letters of Credit and Guarantees Connecting you to reputable 
Chinese importers 

Guidance on navigating the 
regulatory environment

Assisting in overcoming language barriers 
with access to Mandarin-speaking staff

Providing access to Renminbi currency 
to reduce multiple currency conversions 

expand your operations

Insurance and logistic solutions

Enabling you to register your products on 
the ICBC e-commerce platform as well as  
other e-commerce and online marketing 
platforms 

WE HELP YOU ACCESS 
THE CHINA MARKET, 

THROUGH OUR EXPORT 
SOLUTION
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We help connect you to Chinese importers and take the headache 
out of the export process

WE CONNECT CHINESE BUSINESSES TO GHANAIAN EXPORTERS. 
LET US ASSIST YOU FIND GHANAIAN BUSINESSES

Cashew – Processed 
and unprocessed

Cassava – Chips/ 
Powder/ Raw

Soya beans – 
Processed and 
unprocessed

Sesame

Horticulture –
Pineapples, Mangoes

Sweet potatoes Cocoa – Chocolates, 
powder, butter

Shea – Nuts, 
butter, oil


